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Адрес Techpack Solutions 
Doosan Glass Co.Ltd 
5/F, Doosan Bldg., 105-7, Nonhyun-Dong 
Gangnam-Gu, Seoul, 135-714

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Glass bottles are available in a wide range of sizes, shapes. From food to beverage and laboratory use. Glass containers are available in flint, amber
or green. Consumers view of a glass as a more attractive and natural form of packaging material, being made from natural materials.

Supplying 40% of the domestic glass bottle demand, Doosan Techpack BG is the leader of this field in Korea. Capitalizing on its state-of the art
production facilities long-accumulated technology and vast experience, the company manufactures high-quality glass containers in various colors and
shapes.

Manufacturer of Tableware, Lead Crystal Glass, Decorated Glass, Container Glass, Bottles, Pressed Glass, Foods, Beverage, Blown Glass,
Stemware, Giftware, Baby food, drug, liquor, beer, beverage and other various kinds of glass bottles in amber, green, flint and emerald green.

Company Profile of Techpack Solutions

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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